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Til stede:  

Elin Sørli Kildahl (FAU-leder), Bente Strande (sekretær, rektor), 

Christian Ljosland (ass. rektor), Sunniva Endestad (lærer), Camilla 

Valdem (FAU-leder), Gro Sommerfelt Karlsen (H), Finn-Yngve Engnæs 

(H), Arne-Rune Gjelsvik (Frp) 

Forfall:  Matty Normann Lund (DS-leder), Camilla Christiansen (u.insp.), Kristi 

Brøvig (lærer), 

Møtested: Svendstuen skole 

Møtetid: Onsdag 19.03. 2025 kl. 16.30 

Referent: Christian Ljosland og Bente Strande 

Telefon: 22 13 61 10 

  

Neste møte: Onsdag 14. mai 2025 

 

DAGSORDEN   

10/25  Godkjenning av referat  
Gro Sommerfelt Karlsen og Arne-Rune Gjelsvik ønsker at referatet inneholder mer info på 
de viktige sakene som for eksempel økonomi og at det legges ved viktig info som foresatte 
har utbytte av å lese.  Det er ikke ønsket utfyllende informasjon om skolens virksomhet, det 
holder å skrive at skolen orienterte om dette. Innspillet tas til etterretning.  

 
11/25   Godkjenning av innkalling 
  Godkjent 
   
12/25  Nytt fra elevrådet 
  Gode refleksjoner rundt skolemiljø og mobilbruk var hovedtemaene denne gangen.  
 
13/25  Kort informasjon om skolens virksomhet "siden sist" 

Sunniva orienterte om det som foregår på trinnene. Vi gleder oss til de kommende 
bokukene med kickoff 24. mars.  
 

14/25  Aktuelle saker fra FAU   
FAU har hatt besøk av Hanne Sandnes fra FAU på Oslo Montessori skole. Hun orienterte om 
"mobiløftet"– som handler om å frivillig signering på avtale om å vente med mobil til 
utgangen av 7. klasse. Over 60 % av foreldrene på 1. – 3. trinn har signert. FAU skal i møte 
med andre skoler i neste uke, hvor dette også vil stå på agendaen.  FAU har gjennomført 
karneval for 1. – 3. trinn, gjennomføring gikk fint, har blitt et fint familiearrangement.  
Det jobbes også med å sende inn søknader om midler for oppussing av biblioteket.  



   
 

   
 

FAU og skolen har nå fått mulighet til å bli med i "Hjertesone" tiltak for å få tryggere skolevei 
for barna våre. Les mer om dette her: https://www.oslo.kommune.no/fag-og-
utviklingsprosjekter/hjertesone-tryggere-skolevei/#gref  
 

15/25  Aktuelle saker fra skolen 
  - Ansettelser   
  To nye lærere er ansatt. Noen lærere skal ut i permisjon kommende år.  

- Resultater elevundersøkelsen  
Gjennomgang av sentrale tall og orientering om arbeidet som er gjort i ettertid, med elever, 
elevråd, lærere og foresatte. Det har også vært en grundig gjennomgang på foreldremøtene 
før vinterferien.  
- Skolebehovsplan (høring), planlegges sendt ut 13. mars. Høringsfrist blir 14. mai. 
Saken ble ikke tatt opp, planen gir ingen inngripen i skolens drift eller planer. De to sidene 
som gjelder vårt skoleområde ble sendt ut i forkant av møtet.  
- Plan for trygt og godt skolemiljø  
Kort gjennomgang av planen, dette er en fast mal etaten har utarbeidet, hvor vi har satt inn 
punkter på hvordan skolen jobber med skolemiljø. Ingen spørsmål eller kommentarer til 
planen.  
- Ordensreglement, caps og lue  
Forsøksordningen er videreført ut skoleåret.  

   
16/25  Økonomi (V) 

a) Fullstendighetserklæring  
Erklæringen ble gjennomgått og signert. Den gjennomgås med driftsstyreleder Matty i 
eget møte i etterkant.  

b) Årsregnskapsrapport 
o Ingen spørsmål til årsregnskapsrapport 

c) Orientering om økonomien (se også vedlegg ved innkalling) 
Lønnsutgiftene er sentrale med tanke på innsparing og budsjett. Vi har brukt ca kr 
800 000,- mindre på lønn hittil i år sammenlignet med fjoråret, vi har også en del mindre 
i refusjoner sammenlignet med fjoråret. I forhold til budsjettet vi har satt på lønn må vi 
prøve å kutte mer enn vi i første omgang har planlagt for. Dette er med i vurderingene 
når vi nå planlegger for neste skoleår. Fortsatt mange ubesvarte spørsmål, både med 
tanke på særskilt elevpris, antall elever, antall klasser og ansettelser. Innsparing er 
med i vurdering av ansettelser, vi skal dekke lærernorm og vedtak om individuelt 
tilrettelagt opplæring innenfor budsjettrammene. Vi vil ha flere svar på hvordan 
lønnsutgiftene for høsten vil se ut i neste møte.  
 
I Byrådets økonomiplan 2025 – 2028 ligger det vesentlige kutt i årene som kommer. 
Dette vil også ha innvirkning på Svendstuen skole, som drar med seg et stort 
merforbruk fra tidligere år. Vi har fått omtrent samme tildeling i 2025 som i 2024.  
 Tiltak vi har satt i gang høsten 2024 er: 
- Redusert tilbud om dramatimer, nå 1 fleksibel time i uken, som allerede brukes som 
vikartimer, støtte i en klasse om trenger ekstra voksen flere timer enn de får.  
- Rektor håndterer mye av vikarsettingen for å utnytte ressursene beste mulig 
- Ledelsen bidrar i større grad som vikarer, mest på enkelttimer og støtte, oppfølging i 
friminutter, inspeksjon, - det samme gjør fagkonsulent på kontoret 
- AKS-leder bistår mer ut mot klasser som trenger akutt hjelp og støtte, og vikartimer. 
- Sosiallærer med mer undervisning + vikartimer 
- Uteskolelærer som har en dag i uken blir brukt som vikar av og til.  
- Vikarsetting på 1. og 2. trinn dekkes ca 70- 80 % internt.  
- Reduksjon i biblioteklærertimer på 5.-7. trinn, undervisningstimer flyttes ned for å 
dekke lærernorm nede.  
- Sosiallærer i enda mer undervisning (for å flytte ressurser, store behov som er 
udekket); ingen innsparing direkte, men unngår å ansette ekstra assistent. Akutt behov 
som må dekkes. Kan ikke dekkes av resttimer på ulike lærere - må ha voksen med 
relasjon.  

https://www.oslo.kommune.no/fag-og-utviklingsprosjekter/hjertesone-tryggere-skolevei/#gref
https://www.oslo.kommune.no/fag-og-utviklingsprosjekter/hjertesone-tryggere-skolevei/#gref


   
 

   
 

- Flytting av ressurs fra 1. til 3. trinn, ikke innsparing, men som en del av tiltak for å unngå 
ekstra assistent. (Som ovenfor) 
Tiltak som er planlagt: 
- Kutter ut miljølærerstilling fra høsten 
- Gjør noen endringer i delingstimer på 6. trinn, går fra firedeling til tredeling. Blir 
utfordrende med så store grupper i mat og helse, mye pga av lokalene 
- Sosiallærer i enda flere faste timer undervisning (ca 20-30 %). Eller går ned i 
stillingsstørrelse. 
- Mer fast undervisning av ledelsen (ca 20 %). 
- Se på bruken av timer til leksehjelp, noen skoler har det i arbeidstidsavtalen, ikke som 
undervisningstimer fordi det ikke innebærer for og etterarbeid. 
Ønske om å få med månedsrapporten i referatet. De faste prognoserapportene har ikke 
kommet etter jul, de jobber med å få overført tallene fra i fjor.  

 
17/25  Skolens arbeidsmiljø  

Har vært en nylig sosial sammenkomst, neste er Holmenkollstafetten. Hektisk hverdag med 
mange baller i luften for de fleste lærere.  

 
18/25  Eventuelt 
  Endring av dato for neste driftsstyremøte. Forslag om 14. mai. Forslaget godtas.  
 

Nestleder til driftsstyret: Ledelsens kommentar: Vi har ikke valgt nestleder til driftsstyret. 
Dette har fungert slik at representanter fra FAU har stilt opp ved fravær, Elin og Camilla som 
deler FAU-leder ansvaret har stilt opp som vara. Der blir utskiftninger til høstens 
driftsstyresammensetning, foreslår at vi tar nytt valg av driftsstyreleder og vara i første møte 
høsten 2025. Tas opp på møtet i mai.     

 
 

 
   _______________________ ______________________________ 
Dato 19.03.25 driftsstyrets leder   driftsstyrets sekretær 
 


